

### **We are looking for a student assistant in media production!**

Are you passionate about media production and eager to contribute your skills in a dynamic environment? The Professorship for Sustainable Business (Universität Hamburg) is seeking a talented and motivated student to join our team as a student assistant in media production.

As student assistant, you will be supporting our team with different tasks related to media production and creative design, including videography and production of The Sustainable Business Podcast.

You will be working closely with the Professorship and gain exciting insights into sustainability-related research and practice as well as many of our events.

We are looking for you as soon as possible to support our team (20-38h/month, upon agreement). To become a student assistant, it is required that you are matriculated at a university or university of applied sciences in Hamburg.

To apply, please submit your CV detailing your relevant experience and a short cover letter or motivation video to Víctor González Menéndez [victor.gonzalez.menendez@uni-hamburg.de](mailto:victor.gonzalez.menendez@uni-hamburg.de).

### **Wir suchen eine studentische Hilfskraft im Bereich Medienproduktion!**

Du hast eine Leidenschaft für Medienproduktion und möchtest deine Fähigkeiten in einem dynamischen Umfeld einbringen? Die Professur für BWL, insb. Nachhaltiges Wirtschaften (Universität Hamburg) sucht eine motivierte und talentierte studentische Hilfskraft für Medienproduktion.

Als studentische Hilfskraft wirst du das Team in verschiedenen Aufgaben rund um Medienproduktion und Creative Design unterstützen, beispielsweise bei der Erstellung von Filmen und der Produktion des Sustainable Business Podcasts.

Du wirst eng mit der Professur zusammenarbeiten und so spannende Einblicke in die Nachhaltigkeitsforschung und -praxis sowie unsere vielen Events erhalten.

Wir suchen Unterstützung zum nächstmöglichen Zeitpunkt (20-38h/Monat, nach Absprache). Um als studentische Hilfskraft angestellt werden zu können, musst du an einer Universität oder Hochschule in Hamburg eingeschrieben sein.

Um dich zu bewerben, schicke bitte einen Lebenslauf mit deinen relevanten Fähigkeiten und ein kurzes Anschreiben oder Motivationsvideo an Víctor González Menéndez [victor.gonzalez.menendez@uni-hamburg.de](mailto:victor.gonzalez.menendez@uni-hamburg.de).